
 

 

 
 
 
 
 
 
Otevřený dopis Vládě České republiky 
 
Vážený pane premiére, vážený pane ministře Bartoši, vážení členové Vlády České republiky, 
 
dovolte mi vám tímto způsobem veřejně předat prosbu o pozastavení a odložení projednání 
novely stavebního zákona. 
 
Důvodem tohoto mého kroku je fakt, že předkládaná novela stavebního zákona nebyla 
dostatečně projednána s odbornou veřejností a dalšími zainteresovanými stranami, jichž se 
tato legislativa nejvíce dotýká. Jedná se především o zástupce měst a obcí, podnikatelských 
svazů, ale také o investory, architekty či projektanty. 
 
Jistě se shodneme na tom, že máme společný zájem, kterým je v první řadě zjednodušení, 
zrychlení, ale také zkvalitnění celého procesu povolování staveb. Tím, že k procesu přípravy 
novely nebyla přizvána odborná veřejnost, se bohužel vystavujeme významnému riziku, že 
připravovaná legislativní změna nepřinese v této oblasti tolik potřebný posun.  
 
Vězte prosím, že jsme to právě my, zástupci odborné veřejnosti, kdo vám může výrazně 
pomoci popsat a odstranit nejpalčivější problémy současného stavu. Jsme to totiž právě my, 
kdo se s nimi při stavbách bytů a domů, inženýrských sítí, elektráren apod. nejvíce potýkáme. 
Naším zájmem je zlepšení situace pro celou naši společnost. Pokud zachováme současný stav, 
budou naši občané nuceni kvůli nedostatečné výstavbě platit neúnosně vysoké ceny bytů a 
nájmů, neúměrně dlouhou dobu čekat na obchvaty měst a platit vysoké ceny elektřiny. 
 
Prosím, dejte možnost odborné veřejnosti a těm, kteří se stavebním zákonem přicházejí den 
ně do styku, vyjádřit se k této kriticky důležité novele a naslouchejte připomínkám odborníků. 
Všichni jsme vám plně k dispozici a velmi rádi vám poskytneme potřebnou součinnost. 
 
Děkuji vám 
 
Jan Řežáb 
Majitel JRD Group, a. s.    
 


